
Komise Životního prostředí  

 

Datum: 29. 05. 2024 od 17:00, klub Senior (K Lukám 664) 

Přítomni: Bc. Karolína Šťastná – tajemnice Komise, Mgr. Petra Sedláčková – předsedkyně 

Komise, MUDr. Zuzana Kasalová, Ing. et Mgr. Eva Vítová, Věra Kořízková, Simona 

Arbogast, Mgr. Ondřej Frýbort, Eva Fortinová 

Hosté: starosta Ing. Pavel Macháček, místostarosta Jaroslav Melichar 

 

1. Zpráva o činnosti 

 Pan Melichar informuje komisi o tématech, která se probírala na minulé komisi. 

Nejblíže realizaci je park U zahrádkářské kolonie. Pan Melichar navrhl místní vycházku 

do parku za přítomnosti referenta OŽPD a paní předsedkyně Mgr. Sedláčkové. 

 

2. Memorandum o parku Na Jezerách 

 Pan Melichar informuje komisi o podpisu memoranda na park Na Jezerách. 

Memorandum vypracovala architektka MgA. Eliška Málková, který byl vděčný. 

K podpisu došlo za přítomnosti zástupců bývalého vedení, současného vedení a MgA. 

Elišky Málkové. 

 

3. Ulice Ke Kašně 

 Pan Melichar informuje o proběhlém předláždění parkovacích míst v ulice Ke Kašně. 

 

4.  Modřanská rokle 

 Pan Melichar informuje o svém zájmu získat pozemek modřanské rokle, který je pod 

ZŠ Meteorologická, do správy MČ Praha-Libuš. Jeho úmyslem je vyčištění od 

náletových dřevin a zlepšit vstup do rokle pro občany. Musel by se posunout plot 

školy. 

 

5.  Závora v ulici Obrataňská 

 V ulici Obrataňská je magistrátní pozemek, který magistrát pronajal soukromé osobě. 

Pozemek se nachází na k.ú. Kunratice. Pan starosta informuje, že je situace tragická, 

pronajímatel pozemku z něj udělal skládku. 

 

6. Zámek Kunratice 

 Paní Kasalová vznesla dotaz jak to dopadlo se zámkem v Kunraticích. Pan Melichar ji 

informuje, že proběhla dražba zámku. Vyvolávací cena zámku byla 106mil. MČ 



Kunratice cenu dorovnali, ale zájemce nabídku zvýšil o 20 mil. Novým vlastníkem 

zámku je pan Kačena – podle informací spolupracuje s MČ Kunratice. V plánu je na 

zámku udělat církevní školu. Komise projevila zájem o prohlídku zámku. Pan Melichar 

slíbil, že to zkusí zařídit. 

7. Strom u podezdívky MŠ Ke Kašně 

 Paní Fortinová požádala o pokácení stromu, který se nachází v blízkosti podezdívky 

MŠ Ke Kašně, ze strany od pole, z důvodu obavy o zničení podezdívky plotu. 

8. Pozvání na klavírní koncert 

 Pan Melichar zve členy komise na klavírní koncert na klavírní koncert japonské 

umělkyně ,který se koná v neděli 16. 6. 2024 od 17.30 hodin v Klubu Junior 

 

 

Další schůze proběhne po prázdninách 

Zapsala: Bc. Karolína Šťastná 

Ověřila: Mgr. Petra Sedláčková 

 


